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MEGUNTA A HAROMEVES TAKUVAKUT FODOR ISTVÁN 

Ordítani kell, hogy 
bekössék a villanyt 
CSONGRÁD 
FOLYTATÁS AZ 1. OLDALRÓL 

Van itt szép telep és csarnok, 
valamint gaztengerrel borított 
porta. Az egyik tulajdonosa -
aki utóbb úgy döntött, nem 
adja nevét a panaszhoz -
2007 nyarán, két részletben fi-
zette ki a közművesítettként 
hirdetett portáért a 4 millió fo-
rintot. A parkot működtető 
önkormányzat vállalta, hogy 
áramforrást telepít, mire kell. 
Ez azonban elmaradt, és a vál-
lalkozás nem tudott kiköltöz-
ni, most pedig, ha akarna, 
sem tudna építkezni, mert az 
akkoriban még elérhető ked-
vező hitelek eltűntek a válság 
miatt. Murányi László önkor-
mányzati képviselő interpel-
lált az ügyben a képviselő-tes-
tület ülésén. Bedő Tamás pol-

galmazó és kisbútorgyártó 
műhely 34 éves tulajdonosa. 
- Amikor kiderült, hogy az 
áram bevezetése nem megy 
valamiért, a város hajlandó 
volt arra is, hogy ideiglenesen 
kisebb erősségű áramot vezes-
sen ide - a kerítéskarók tete-
jén - , és a fogyasztás egy ré-
szét is átvállalta: 350 ezer fo-
rintot fizetett ki. De közben 
alig történt valami, én pedig 
majdnem elestem a kamarai 
támogatástól, amelyet meg-
ítéltek nekem. Végül elmen-
tem személyesen a Démász 
szentesi irodájába, megkér-
deztem, pontosan milyen pa-
pírok kellenek ahhoz, hogy le-
gyen végre normális villa-
nyom. Megmondták, én visz-
szamentem Csongrádra az 
ügyintézőhöz, elkértem az ira-
tokat, átvittem Szentesre. Ta-

Forgó István műhelyében. Saját kezébe vette az ügyintézést. A SZERZŐ FELVÉTELE 

gármester leszögezte, nem az 
önkormányzat a hibás: „a te-
rület villamos energiával tör-
ténő ellátásának megrendelé-
se már az elővételi szerződés 
aláírása után, 2007 júliusában 
megtörtént". Bedő azt is írja a 
képviselőnek, hogy többször 
is felszólították a szolgáltatót, 
de nem jártak sikerrel, csak 

99 Rá kellett jönnöm, hogy ha 
ilyen körülmények között 5 perc 
alatt az ember nem tud elintézni 
valamit, ordítania kell. Az használ. 
Forgó István 

idén június 15-én érkezett meg 
az ajánlat a csatlakozásra. A 
díjat az önkormányzat elküld-
te az EDF Démásznak, így az 
ügy sínen van. 

Nemcsak ez a vállalkozó 
járt így a villannyal, hanem 
például Forgó István is, aki 
2006. október 12-én kötött 
szerződést a várossal, amikor 
3 millió plusz áfáért megvette 
a portát. Az önkormányzat 
vállalta, hogy 2007. január 
15-éig idevezetteti a csatlako-
zást, ez azonban elhúzódott. 
- Pedig nagyon örült a polgár-
mester, amikor kiderült, hogy 
általam egy igazi termelő be-
ruházás költözik a parkba -
mondja a lapszabászgépeken 
dolgozó, bútoralapanyag-for-

valy októberben elkészült a 
bekötés. Szerintem az önkor-
mányzatnál sem érezték át, 
miért lenne nekem fontos az 
áram, és hogy végre megkap-
jam azt a nyüves telephelyen-
gedélyt: azért, hogy végre fel-
vehessek valakit, mert annyi a 
munka, hogy ki sem látszom 
belőle. Mindkét helyen telje-

sen más tem-
póban dol-
goznak, kide-
ríthetetlen 
fontossági 
szempontok 
alapján. Rá 
kellett jön-

nöm, hogy ha ilyen körülmé-
nyek között 5 perc alatt az em-
ber nem tud elintézni valamit, 
ordítania kell. Az használ. 

Forgó István szomszédjával 
összefogva vezettette be a 
szennyvízcsatornát 86 méter-
ről, az ivóvízbekötés csatlako-
zását pedig az aszfaltút köze-
pe alatt, két méter mélyen ta-
lálták meg. Emiatt már nem is 
bosszankodik - és azt is tanu-
lópénznek tudja be, hogy a 
gaz irtására beszerzett kecské-
ket széttépték a közeli tanya 
kutyái. A „biofűnyírókat" az-
óta bezárta,, és inkább napon-
ta háromszor kaszál nekik, 
hogy fogyjon a dzsumbuj -
nehogy a parlagfű miatt meg-
büntessék. 

Medvebőgés és borzpörkölt 
Vadmacskát és farkast is láttunk 
- persze csak kitömve - a hét-
végén az újszegedi ligetben az I. 
Magyar Vadász Világtalálkozó 
és Csongrád Megyei Vadásznap 
résztvevőinek sátrainál. 

SZEGED 
BOBKÓ ANNA 

- Mifelénk a medvék nagyon el-
szaporodtak. Sajnos sok a med-
vetámadás, gombászok, mező-
gazdasági munkások esnek ál-
dozatul - hallottuk Marmurea-
nu-Biró Leonardtól, a romániai 
Nagyküküllő Vadász-Horgász 
Sportegyesület fővadászától. 
Közben vadászkürtösök a med-
vebőgés hangját utánozták. A 
fővadász elmondta: az egyesü-
letükhöz tartozó 110 ezer hektá-
ron 250 medve él, ebben a sze-
zonban 12-t lőhettek ki közülük. 
Medvebőrrel mégsem díszítet-
ték sátrukat - bonyolult lett 
volna áthozni a határon - , far-
kas- és vadkanszőrt azonban si-
mogathattunk náluk. 

A székelyudvarhelyiek a 
vadásznapon belül megrende-
zett I. Magyar Vadász Világta-
lálkozóra érkeztek az újszege-
di ligetbe, mint ahogyan 
szomszédjaik, a Temes Megyei 
Vadász és Sporthorgász Egye-
sület tagjai is, akik különleges 
trófeákat hoztak magukkal: 
fajdkakast és vadmacskát is 
kiállítottak. A zsűri különdíj-
jal jutalmazta mind a két részt 
vevő csapatot a legszebb sát-
rak versenyében. 

Mivel a vadásznap a Fenn-
tartható Élelmiszerlánc Világta-
lálkozó kísérő rendezvénye is 
volt - a résztvevők vadhúsból 
készült ételeket készítettek, 
amelyeket a hattagú zsűri pon-
tozott. Fackelmann István, a 
rendezvény szervezője különle-
gességeket mutatott be, többfé-
le pörkölt rotyogott a sátra mel-
lett felállított bográcsokban. 

Kutya-róka-ember barátság a vadásznapon. FOTÓK: SCHMIDT ANDREA 

- Birka és mufflon keresztezésé-
vel hoztam létre a kamut, man-
galica és cornwall házasságából 
született a koma - magyarázta 
Fackelmann. Ásotthalmi csalá-
di tanyáján falusi vendéglátás-
sal foglalkozik. Eltökélt szándé-
ka, hogy a vadhúst minél széle-
sebb réteggel megszerettesse. A 
fiataloknak ezért például man-
galicapizzát is készített már. 

Máshol hagyományos őzpör-

költet kavargattak, de volt, aki 
borzból készítette étkét. A Kállay 
sétány másik oldalán solymász-, 
íjász- és vadászkutya-bemutatót 
is tartottak - a hatalmas, lon-
csos szőrű komondorok, a kis fe-
kete pumik és a szimatoló vizs-
lák fegyelmezetten teljesítették 
gazdáik parancsát. A kutyusok 
mellett a Dél-tiszai Vadász Tár-
saság vadmadár-bemutatója 
volt a gyerekek kedvence. 

Vadászkürthatos a ligetben. 

Könnyek Afrikában 
- Az első vad, amit Afrikában 
sikerült elejtenem, egy oryx 
(antilopfajta) volt. Emlékszem, 
térdeltem felette, és sírtam. 
Azóta is azt vallom, hogy aki 
nem tud sírni Afrikában, ne 
menjen oda vadászni - hallot-
tuk a szegedi Karikó Józseftől, 
aki többször járt már a fekete 
kontinensen. Volt Namíbiában, 
ahol antilopot és varacskos 
disznót lőtt, Tanzániában bi-
valyszafarin vett részt - itt 
egy kapitális kafferbivalyt si-
került elejtenie. De turistaként 
megfordult Zimbabwében, Mo-
zambikban és Botswanában is. 
- Ma már az a legszebb prog-
ramom, hogy kiülök a tanyasi 
házam folyosójára, és nézege-
tem a trófeákat. Közben újra 
átélem a csodálatos élménye-
ket - magyarázta a szegedi 
közgazdász. 

Százak tesztelték Szegeden az új 8-as trolivonalat 

Mindjárt terhelési próbát is tarthattak volna szombat délután, annyira sokan akartak az első trolikkal utazni Szeged új vonalán, a 8-ason. 
Botka László polgármester Szent István téri avatóbeszéde után Dózsa Gábor, az SZKT ügyvezető igazgatója ült a cég első, teljes egészében új gyár-
tású trolijának kormányához, és a 132 férőhelyes járművel elindult az új klinikáknál lévő végállomás felé. Mögötte egy szólótroli és a cég piros Ika-
rus nosztalgiajárműve is tele kocsival mutatta meg az utasoknak, hogy a Dugonics tér után melyik öt új megállóval közelíthetők meg a Tisza-parti 
iskolák és gyógyintézmények. FOTÓ: FRANK YVETTE 


